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Érkezett:

országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„Ön szerint elfogadható, hogy a sportklubok nem hajlandóak információt szolgáltatn i
a támogatásként nekik nyújtott közpénzekrő l?”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Két évvel ezelőtt levélben fordultam magyarországi sportklubokhoz, miszerint mikor és mekkor a

mértékű állami támogatást vagy állami vállalattól kapott támogatásról tudnak beszámolni, illetve
mikor és milyen önkormányzati költségvetés ű támogatásban vagy önkormányzati tulajdonú cégtől
kapott támogatásban részesültek . A futballklubok — egy kivételével — megtagadták a választ .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat :

Ön szerint elfogadható ez a magatartás ?
Ön szerint egyáltalán van-e arra jogi lehet ősége a szóban forgó kluboknak, hogy közpénz t
érintő kérdésben megtagadják a válaszadás jogát ?

Amennyiben van, úgy kezdeményezek egy szabályozást, mely lehetővé teszi, ha és amennyiben

közpénzből támogatást kap vagy állami illetve önkormányzati tulajdonú vállalattal megállapodás t
így például reklámszerz ődést köt valamely sportklub vagy vállalat, arról kötelesek legyenek
információt szolgáltatni .

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2015 . március 25 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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